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Verslag vergadering Participatieraad Putten op 19 oktober 

2022 om 19.45 uur in Stroud 

Aanwezig: allen, waarvan Miriam Brunt via Zoom 

1. Opening en welkom. De voorzitter, Kees Bor, heet allen welkom en 

vertelt, dat het gesprek met het onderwijs vanavond niet doorgaat. Het 

onderwijs nodigt nu ons uit voor het bijwonen van een directieoverleg 

van het algehele basisonderwijs in de gemeente Putten, Het is nog niet 

bekend wanneer dat zal plaats vinden. Vervolgens zal ook een overleg 

met het voortgezet onderwijs worden gepland. 

2. Verslag vergadering Participatieraad van 28 september 2022. Dit wordt 

vastgesteld. Er is nog geen duidelijkheid over de vermelding van onze 

raad op de gemeentelijke pagina. 

3. Verslag overleg DB/gemeente van 10 oktober 2022. Dit verslag wordt 

voor kennisgeving aangenomen, maar er wordt een groot aantal vragen 

gesteld over de behandelde onderwerpen, met name door Fennie van 

den Broek. Er wordt grote zorg uitgesproken over de opvang van 

asielzoekers, statushouders en Oekraïners. Er is te weinig menskracht 

aanwezig; het COA functioneert slecht en er komt steeds meer druk op 

de vrijwilligers. Er bestaat het gevoel, dat de sturing en regie ontbreekt. 

Wie heeft nu waarover de verantwoordelijkheid? Er wordt binnen de 

raad gediscussieerd over de vraag of we hierover een ongevraagd advies 

moeten uitbrengen. Uiteindelijk voelt de grote meerderheid hier niet 

voor. Matthijs Bonzet geeft aan deze uitslag te betreuren. Verder wordt 

de opmerking gemaakt waarom het overleg met de wethouder met het 

DB 4x per jaar plaats vindt en met de gehele raad slechts 2x per jaar. Op 

16 november zal de wethouder om zijn mening worden gevraagd. Verder 

zal het verslag van het DB-overleg met de gemeente voortaan de gehele 

naam van de betreffende ambtenaar worden vermeld en niet alleen de 

voornaam. Ook wordt wederom gediscussieerd over de gewenste 



betrokkenheid van de afdeling Sociaal Domein en de Participatieraad bij 

het ontwikkelen van woningbouwplannen. In december zullen Annelies 

Bouwman en Roel Stofmeel voor dit onderwerp worden uitgenodigd. 

Tenslotte wordt afgesproken, dat onze brief van juli 2022 gericht aan de 

nieuwe raadsfracties en het college nog eens om een reactie naar het 

huidige college worden verzonden. Ook zal de brief worden aangekaart 

tijdens het overleg in november met wethouder van den Hoorn. Ook 

andere onderwerpen zullen dan aan hem worden doorgegeven. 

4. Actiepuntenlijst per 28 september 2022. Deze wordt aangepast en 

vastgesteld. 

5. Mededelingen en ingekomen/verzonden stukken. Vandaag is nog een 

drietal ingekomen stukken van de gemeente ontvangen. Deze zullen op 

de lijst van november worden geplaatst. Op de concept regiovisie 

Ouderenbeleid Noord Veluwe zal nog een korte reactie worden 

voorbereid door de werkgroep WMO. De adviesaanvraag Beleidsregels 

Sociaal Domein wordt nog deze week aan allen verzonden. Ook daarover 

komt een conceptadvies in de volgende vergadering van onze raad. 

6. Rooster van aftreden. Aftredend zijn Fennie van den Broek en Matthijs 

Bonzet. Beiden zijn bereid een nieuwe periode zitting te willen nemen. 

De raad neemt daarvan met genoegen kennis. De secretaris zal de 

gemeente daaromtrent informeren. 

7. Afspraken functioneren (leden) Participatieraad. Dit wordt akkoord 

bevonden en de notitie is daarmee vastgesteld. Het dagelijks bestuur zal 

zich beraden over de suggestie om te bezien of en hoe een 

onafhankelijke stichting moet en kan worden gevormd. 

8. Regionale burgerparticipatie op de Noord -Veluwe. In het overleg van 

voorzitters van de diverse adviesraden in onze regio is gesproken over de 

wenselijkheid om de burgerparticipatie te versterken en de 

mogelijkheden en vormen van regionale participatie te verkennen. Wat 

is dan de rol van de individuele adviesraden daarbij. De heer Henk 

Beltman, projectleider Zorgbelang Inclusief, zal worden uitgenodigd voor 

onze vergadering in januari 2023. In april 2023 vindt dan een 

netwerkbijeenkomst voor alle adviesraden plaats, 

9. Uit de werkgroepen. Vanuit Participatie wordt opgemerkt, dat het 

jammer is, dat we als raad niets hebben vernomen over de opvang van 

Afghanen in onze gemeente (Nulde). Vanuit WMO wordt gemeld, dat het 

flyeren op de Ossenmarkt geen succes was. De werkgroep Jeugd heeft 



een vraag om een afspraak bij Aart-Jan van Wijnbergen neergelegd, maar 

nog geen reactie ontvangen. 

10. Public Relations. Miriam meldt dat de advertentie voor de Puttenaer in 

december is geregeld met andere partijen, inclusief een kostenverdeling. 

De gemeente gaat er niet mee akkoord, dat in onze rubriek van de 

gemeentelijke pagina ons logo komt te staan. Individuele foto’s zijn 

akkoord met een slogan. We willen hier de volgende keer op terug 

komen aan de hand van zo mogelijk een concreet voorstel. 

11. Rondvraag. De voorzitter meldt, dat er de komende drie maanden 

contacten zijn gelegd voor het bijwonen van onze vergadering: 

november de wethouder; december Roel Stofmeel en Annelies 

Bouwman, januari de heer Beltman (zie hiervoor) en nog onbekend het 

basisonderwijs. Verder onderzoekt de secretaris de mogelijkheden van 

bedrijfsbezoeken aan Gresbo, Voedselbank en Inloophuis. De voorzitter 

geeft ook aan, dat op vrijdagmiddag 4 november, zoals eerder 

afgesproken, een teambuildingsmiddag zal plaats vinden in het Koetshuis 

van Landgoed Schovenhorst onder leiding van mevrouw Janny Heun. 

Inloop vanaf 13.30 uur en start om 14.00 uur; na afloop is er een 

aangeklede borrel. Fennie geeft aan, dat de bijeenkomst over 

Woongemak niet is doorgegaan; wellicht in het voorjaar van 2023. En de 

secretaris meldt een vraag over het vervallen van de grote bus voor het 

vervoer van ouderen; daarvoor in de plaats is een auto gekomen, 

waardoor mensen met een beperking en een rollator niet kunnen 

worden vervoerd. Ook de betrokken chauffeurs wisten van niets. Gesteld 

wordt dat de Stichting Gelukkig Ouder Worden deze taak heeft 

overgenomen. Het gaat daarbij ook om twee verschillende 

financieringsstromen. 

De voorzitter sluit vervolgens om 21.20 uur de vergadering. 


